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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007‐09‐20 

Tid:  12.00–13.30  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   F 6 : K R I S T I A N   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N  
O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : E R I K   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : H A N N E S   K U U S I S T O

O R D F Ö R A N D E   F O C : J O N N Y   K A R L S S O N

O R D F Ö R A N D E   F A RM : M A R C U S   L A R S S O N

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2  RAPPORT FRÅN F6 
  F6 har serverat på balen och ordnat ohmsits. Ohmsitsen blev dock mycket dräggig. 

Foten rapporterar från GFK att folk tydligen varit inne i V‐huset och stulit kassan vid en sittning. 

Tjuvarna hade även varit nere i föreningsrummen och plockat saker. Detta kan även hända på 

F, så vi behöver vara ordentligt uppmärksamma. 

§ 3  RAPPORT FRÅN DP 
DP har haft efterfest till balen i förra veckan och de har serverat hofflor denna vecka. De hyrde 

även ut Focus samtidigt som F6 hade arr i Canyon, vilket vi kan konstatera var dumt då det blev 

problem för F6 att laga mat. I fortsättningen så skall Mattis maila styret vid uthyrning av Focus 

för att det inte skall krocka med någon annan kommitté. 

§ 4  RAPPORT FRÅN FNOLLK 
  FNollK har tagit igen sig efter nollningen. 

§ 5  RAPPORT FRÅN SNF 
  SNF håller som bäst på att leta en årskursrepresentant för F1. 

Hannes har varit på UU‐möte och kan rapportera att Chalmers endast fått en tredjedel av så 

många mastersstudenter som de hade förväntat sig. Detta beror främst på att de förväntat sig 

alldeles för många då många mastersprogram, Applied Physics, säger att de tar in 100 personer 
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men normalt brukar ha 10. Förmodligen så kommer det bli så att en del mastersprogram slås 

ihop om ett par år. 

Det är även bestämt att anonyma tentor skall testas på två program, men vilka dessa två är har 

inte bestämts ännu. Det har också åter  igen gjorts en utredning om Studieportalen. Den skall 

eventuellt ersättas med något annat eller i vilket fall förbättras. 

Utöver detta så diskuterades hur avskaffandet av kårobligatoriet kommer att påverka. Datumet 

för  avskaffandet  är  numera  bestämt  till  1/7  2010.  Det  kommer  att  bli  problem  med 

kursutvärderingarna då t.ex. SNF endast representerar kårens medlemmar. En lösning med två 

grader av kårmedlemskap diskuterades. 

§ 6  RAPPORT FRÅN FOC 
Jukeboxen är nu utställd på Focus och det kostar 1 kr per  låt att spela. Foc skall köpa  in  fler 

skivor till den. 

§ 7  RAPPORT FRÅN FARM 
FARM  har  haft  ett möte  om  att  dra  igång  en  Alumniförening, men  det  är  fortfarande  på 

projektstadiet. FARM har också haft ett lunchföredrag och ikväll så kommer man att dra igång 

mentorskapsprogrammet Odyssén. 

§ 8  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
Kärnstyret hade ett  informellt möte  i  tisdags. Kärnstyret kommer  förmodligen  fortsätta med 

sådana möten även i framtiden. 

Hiller har varit på KU‐möte, men han hann aldrig ta upp frågan om kuratorn då mötet drog ut 

på tiden. Vi lägger den frågan på Linus istället. Det är även FUM‐möte på tisdag, men då inget 

F‐parti finns i år så är det lite dåligt med representanter från oss. På mötet så kommer det att 

läggas en motion om  att man byter  sektion om man går en mastersutbildning på en  annan 

sektion  än  den  där man  gjort  sin  grundutbildning.  Det  kommer  fortfarande  att  gå  att  vara 

medlem  i två sektioner samtidigt, men det kommer förmodligen ändå att  innebära att vi på F 

får färre medlemmar då så många F:are läster master utanför F. Alltså kan vi räkna med mindre 

pengar  från medlemsavgifter  i  framtiden. Utöver  detta  så  diskuterades,  precis  som  på UU‐

mötet, avskaffandet av kårobligatoriet. Kåren tror att den kommer att överleva, men är oroliga 

för många mindre sektioner som inte har så mycket att erbjuda. 

Sara har  informerat om vikten av att spärra sitt passerkort  ifall det  försvinner. Hon har även 

påpekat att många låskåpor förstörs. Vi tror att det beror på att många dörrar, framförallt den 

inre av dörrarna ut från Focus, är väldigt dåliga och går i baklås. 

Det  skall  även  vara möjligt  för  vem  som helst  att  ta  sig  in på  våning 3  via hissen  i MC2 då 

Teknisk Service tydligen varit tvungna att öppna den för att kunna stänga på våning 8:a. 
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§ 9  BUDGET 
Axelsson  föreslår  att  vi  byter  namn  på  posten  ”Mastersmottagning”  till  ”Masters‐  och 

Alumniaktiviteter” för att även kunna utnyttja de pengarna till de aktiviteter för alumnis som vi 

vill dra igång. Förslaget godkänns enhälligt. 

§ 10  SEKTIONSMÖTET 
Jakob har anslagit mötet och satt upp  lappar om att folk skall  lämna  in motioner. DP kommer 

att hålla i maten den här gången efter att ha vunnit en kluns mot F6. Det blir alltså F6 som lagar 

mat till Luciamötet och Foc/FARM och FNollK i tur och ordning som gör maten till våren. 

Jakob skickar iväg ett mail för att boka HA1 och vi hoppas att vi kan vara där. Hiller kollar upp 

om Nyman kan vara talman på mötet. 

Kärnstyret skriver en preliminär proposition om att det skall gå att stänga av medlemmar från 

att  använda  sektionens  tillhörigheter,  ex.  bilen,  vid  missbruk  av  dessa.  Den  preliminära 

propositionen skall vara klar till nästa möte. 

§ 11  SELECTA 
Linus har kollat upp Selecta och de skall inte ha några automater på Focus och alltså så kan vi 

skriva  kontrakt med  exempelvis  City  Automater.  Elmer  har  tidigare  haft  kontakt med  City 

Automater  så vi ber honom kolla med dem. Vi  vill ha minst 10000  kr  för automater  i Focus 

eftersom  det  är  vad  det  gamla  avtalet  med  Selecta  gav.  Elmer  vill  dock  eventuellt  att 

Focumateriet skall införskaffa egna riktiga automater att ha där. 

§ 12  NÄSTA MÖTE 
Nästa möte kommer att hållas om en vecka, men först klockan 1700 då vi skall gå igenom alla 

motioner och dylikt inför sektionsmötet. Gill och Euler lagar därför middag istället för lunch. 

§ 13  MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 

 


